

**FOR PRICING, CONTACT YOUR GOVERNMENT REPRESENTATIVE OR SCHOOL ADMINISTRATION.**

The pricing structure for the Future Scholars program is designed to make it easy for you to plan your budget. The Program Fee is an all-inclusive price—there are no hidden costs or extras.

请联系您的政府代表人员或者学校领导，询问价格详情。

未来学者项目的收费模式便捷您的预算过程。项目费用是一个包罗一切的价格，没有别的需要付了。

- **Program Fee Includes:** tuition and program activities, academic resources, airport shuttle, other US transportation, event admissions, recreational activities, Global Connections t-shirt, semi-private accommodations with linens in university housing, meals in dining facilities and area restaurants, and medical and travel insurance.
- **Not Included in Program Fee:** International airfare, visa if needed, passport, gifts, and snacks.
- **Payment Deadlines:** Full payment must be submitted to your school or sponsoring agency 60 days prior to the start of the program.
- **Withdrawal and Cancellation Policy:** An enrolled student may request a withdrawal up to 2 weeks (14 days) prior to the start of the program. A written refund request is required. Approved withdrawals will be assessed a \$100 processing fee. Withdrawals less than two weeks from the start of the program may be eligible for a 50% refund. At the discretion of the program director, exceptions can be made for extenuating circumstances such as major illness or family emergencies.
- **项目费用包括:** 学费和项目活动，学术资源，机场接送，其他美国国内交通，活动门票，休闲活动，全球联络中心T恤衫，大学住宿（包含床上用品），大学餐厅和当地餐馆饮食，医疗和旅游保险。
- **项目费用不包括:** 国际机票，签证，护照，礼物，零食。
- **缴费期限:** 项目开始前60天全额缴费至国内学校或者中介结构。
- **退款及取消政策:** 报名学生可以在项目开始前两个星期（14天）及以上书面请求退款。退款要求批准后，需缴纳100美元的处理费用。项目开始前两个星期之内请求退款的可能只有50%的退款。如果有诸如重大疾病或者紧急家庭情况之类的特殊情况，项目主任可能给与特殊考虑。

